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Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 42. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmianie
ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych oraz niektórych innych ustaw.



(Początek posiedzenia o godzinie 8 minut 16)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Kazimierz Kleina)

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Otwieram posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Publicznych.
Witam bardzo serdecznie wszystkich gości i senatorów, witam pana ministra.
Proszę państwa, przedmiotem naszego dzisiejszego posiedzenia jest rozpa-

trzenie poprawek zgłoszonych na posiedzeniu plenarnym i oczywiście wcześniej-
szych poprawek, które przygotowała komisja na swoim posiedzeniu. Łącznie zo-
stało zgłoszonych dziewięć poprawek, z których pierwsza jest najdalej idąca…
właściwie jest to wniosek, wniosek o odrzucenie ustawy. Ten wniosek złożyli se-
natorowie Gruszka, Kaleta, Ortyl, Cichoń i Majkowski. Potem są inne wnioski,
czyli poprawki.

Proszę państwa, jeżeli ten wniosek przejdzie, to oczywiście nie będziemy dalej
procedowali, przedstawimy Wysokiej Izbie taki wniosek. Jeżeli jednak zostałby on
odrzucony, to wtedy będziemy rozpatrywali także zgłoszone poprawki.

Jak państwo pamiętacie, na naszym posiedzeniu proponowaliśmy wprowadzenie
kilku poprawek i nie rozpatrywaliśmy wówczas wniosku o odrzucenie.

W związku z tym chciałem zapytać pana ministra, czy ministerstwo popiera
wniosek o odrzucenie ustawy?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Nie, jesteśmy przeciwni.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Czy są jakieś pytania? Nie ma.
W takim razie przystępujemy do głosowania.
Kto jest za przyjęciem wniosku o odrzucenie ustawy? (1)
Kto jest przeciw? (3)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
Tak więc wniosek został odrzucony.
W związku z tym przystępujemy do rozpatrzenia poprawek. Jest siedem popra-

wek. Są to poprawki zgłoszone kolejno przez panów senatorów Banasia i Trzcińskiego,
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naszą Komisję Budżetu i Finansów Publicznych, senatora Trzcińskiego, komisję, na-
stępnie senatorów Banasia i Trzcińskiego, naszą komisję… i senatora Kaletę, to jest
poprawka druga, której nie zauważyłem.

Proszę państwa, przystępujmy do rozpatrzenia kolejnych poprawek.
Poprawki pierwszą i szóstą należy przegłosować łącznie. Przyjęcie tych popra-

wek wyklucza głosowanie nad poprawkami drugą i trzecią. Poprawki pierwsza i szósta
są poprawkami senatorów Banasia i Trzcińskiego.

Jakie jest stanowisko rządu odnośnie do tych poprawek? Czy rząd je popiera?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Jesteśmy przeciwni. Jak rozumiem z treści tej poprawki, chodzi w niej o to, że-
by obowiązek sporządzenia zeznania rocznego był fakultatywny, czyli płatnik by spo-
rządzał to zeznanie na wniosek. Tak więc jesteśmy przeciwni. To zmierza w innym
kierunku niż propozycja przedłożona przez rząd.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Czy są pytania w związku z tymi poprawkami? Nie ma.
Przystępujmy do głosowana.
Kto jest za przyjęciem poprawek pierwszej i szóstej? (1)
Kto jest przeciw? (4)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
Poprawki nie otrzymały poparcia.
Przystępujemy do głosowania nad poprawką drugą. To jest poprawka senatora

Kalety.
Jakie jest stanowisko rządu odnośnie do tej poprawki?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Jesteśmy przeciwni przyjęciu tej poprawki.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Czy są pytania? Nie ma.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za przyjęciem poprawki drugiej? (1)
Kto jest przeciw? (4)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
Poprawka nie otrzymała poparcia.
Poprawka trzecia. To jest poprawka Komisji Budżetu i Finansów Publicznych,

przyjęta już poprzednio na naszym posiedzeniu.
Stanowisko rządu w sprawie tej poprawki?
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Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Tak jak poprzednio, proponujemy przyjąć tę poprawkę.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Kto jest za przyjęciem poprawki trzeciej? (5)
Czyli jednomyślnie poparliśmy tę poprawkę.
Poprawka czwarta, zgłoszona przez pana senatora Trzcińskiego.
Proszę bardzo, Panie Ministrze.

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Dla nas nie ma ona znaczenia. W zasadzie to jest poprawka legislacyjna, można
ją przyjąć.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

W takim razie jeszcze Biuro Legislacyjne.

Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Szymon Giderewicz:

To jest poprawka, która koryguje nieprecyzyjne odesłanie.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za poparciem poprawki czwartej? (5)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
Czyli poprawka otrzymała poparcie.
Przystępujemy do głosowania nad poprawką piątą. To także jest poprawka Ko-

misji Budżetu i Finansów Publicznych, przyjęta poprzednio.
Jakie jest stanowisko rządu w tej sprawie?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Jesteśmy za przyjęciem tej poprawki.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Czy są jakieś pytania co do tej poprawki? Nie ma.
W taki razie przystępujemy do głosowania.
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Kto jest za poparciem poprawki piątej? (6)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
Poprawka została poparta jednomyślnie.
Poprawka szósta, panów senatorów…
(Głosy z sali: Już była.)
Szósta już była przegłosowana, przepraszam.
I ostatnia poprawka, siódma. To jest poprawka przyjęta wcześniej przez Komi-

sję Budżetu i Finansów Publicznych.
Jakie jest stanowisko rządu w tej sprawie?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Proponujemy przyjąć tę poprawkę.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Czy są pytania dotyczące tej poprawki? Nie ma.
W takim razie kto jest za poparciem poprawki siódmej? (6)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał od głosu? (0)
W takim razie poprawka została poparta jednomyślnie.
Proponuję, żeby sprawozdawcą był w dalszym ciągu pan senator Gruszczyński

i żeby złożył sprawozdanie Wysokiej Izbie.
Czy jest zgoda senatora i członków komisji?
(Głosy z sali: Jest.)
Jest. Dziękuję bardzo.
To wszystko, co chcieliśmy dzisiaj rozpatrzyć.
Chciałbym także poinformować panów senatorów, że w sekretariacie komisji

jest wstępna propozycja dotycząca części, które poszczególni członkowie naszej komi-
sji mogliby omawiać przy okazji debaty budżetowej. One nie są podzielone. Chodzi
tylko o to, że jeśli któryś z kolegów chciałby omawiać jakąś konkretną część, to powi-
nien zgłosić się do sekretariatu komisji. Tam będzie można dokonać wyboru. Oczywi-
ście ten, kto zgłosi się jako ostatni, dostanie tę część, która zostanie.

(Głos z sali: Czyli to jest ostrzeżenie…)
(Wesołość na sali)
Nie. To jest zaproszenie i tylko taka informacja, że po prostu już to jest przygo-

towane, a wiadomo, że pierwszy będzie miał możliwość wyboru.
Bardzo dziękuję panu ministrowi, pani dyrektor, wszystkim naszym gościom

i oczywiście członkom komisji, senatorom.
Zamykam posiedzenie.

(Koniec posiedzenia o godzinie 8 minut 23)
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